

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第1座(1A) Tower 1 (1A)	2樓 2/F	A	46.597 (502) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	8.611 (93)	-	-	-	-	-	-
		B	36.371 (391) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	10.821 (116)	-	-	-	-	-	-
		C	32.492 (350) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	8.976 (97)	-	-	-	-	-	-
		D	23.020 (248) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	6.153 (66)	-	-	-	-	-	-
		E	22.984 (247) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	6.355 (68)	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第1座(1A) Tower 1 (1A)	2樓 2/F	F	33.365 (359) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	15.819 (170)	-	-	-	-	-	-
		G	33.896 (365) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	9.700 (104)	-	-	-	-	-	-
		H	33.905 (365) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	9.700 (104)	-	-	-	-	-	-
		J	25.365 (273) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	6.511 (70)	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第1座(1A) Tower 1 (1A)	3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓及 25樓至27樓 3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F and 25/F-27/F	A	50.072 (539) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		B	39.871 (429) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	35.992 (387) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	26.520 (285) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	26.484 (285) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第1座(1A) Tower 1 (1A)	3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓及 25樓至27樓 3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F and 25/F-27/F	F	36.865 (397) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	37.396 (403) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		H	37.405 (403) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	28.860 (311) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第1座(1A) Tower 1 (1A)	28樓 28/F	A	79.038 (851) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	41.178 (443)	-	-	73.052 (786)	-	-	-
		B	71.831 (773) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	16.039 (173)	-	-	44.228 (476)	-	-	-
		C	67.881 (731) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	10.787 (116)	-	-	44.671 (481)	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第1座(1B) Tower 1 (1B)	2樓 2/F	A	37.977 (409) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	7.059 (76)	-	-	-	-	-	-
		B	33.155 (357) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	10.115 (109)	-	-	-	-	-	-
		C	33.347 (359) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	9.700 (104)	-	-	-	-	-	-
		D	25.100 (270) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	12.945 (139)	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第1座(1B) Tower 1 (1B)	2樓 2/F	E	23.668 (255) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	6.69 (72)	-	-	-	-	-	-
		F	30.423 (327) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	8.452 (91)	-	-	-	-	-	-
		G	22.732 (245) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	6.153 (66)	-	-	-	-	-	-
		H	31.525 (339) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	15.139 (163)	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)										
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard	
第1座(1B) Tower 1 (1B)	3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓及 25樓至27樓 3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F and 25/F-27/F	A	41.477 (446) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		B	36.655 (395) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	36.847 (397) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	28.600 (308) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第1座(1B) Tower 1 (1B)	3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓及 25樓至27樓 3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F and 25/F-27/F	E	27.168 (292) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	33.923 (365) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	26.232 (282) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		H	35.025 (377) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第1座(1B) Tower 1 (1B)	28樓 28/F	A	68.537 (738) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	33.968 (366)	-	-	36.012 (388)	-	-	-
		B	48.574 (523) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	9.429 (101)	-	-	48.624 (523)	-	-	-
		C	46.540 (501) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	16.979 (183)	-	-	33.631 (362)	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積) 平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第2座 Tower 2	2樓 2/F	A	33.445 (360) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	9.737 (105)	-	-	-	-	-	-
		B	33.896 (365) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	9.700 (104)	-	-	-	-	-	-
		C	33.896 (365) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	9.700 (104)	-	-	-	-	-	-
		D	33.056 (356) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	16.832 (181)	-	-	-	-	-	-
		E	23.237 (250) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	18.371 (198)	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第2座 Tower 2	2樓 2/F	F	23.042 (248) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	6.186 (67)	-	-	-	-	-	-
		G	23.555 (254) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	6.153 (66)	-	-	-	-	-	-
		H	23.536 (253) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	6.153 (66)	-	-	-	-	-	-
		J	23.041 (248) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	6.186 (67)	-	-	-	-	-	-
		K	30.880 (332) 露台 Balcony : -- (--) 工作平台 Utility Platform : -- (--)	-	-	-	13.454 (145)	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第2座 Tower 2	3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓及 25樓至26樓 3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F and 25/F-26/F	A	36.945 (398) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		B	37.396 (403) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	37.396 (403) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	36.556 (393) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	26.712 (288) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第2座 Tower 2	3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓及 25樓至26樓 3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F and 25/F-26/F	F	26.537 (286) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	27.055 (291) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		H	27.036 (291) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	26.536 (286) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		K	34.355 (370) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

發展項目中的住宅物業的面積

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

住宅物業的描述 Description of residential property			實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (not included in the saleable area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit		空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
第2座 Tower 2	27樓 27/F	A	63.044 (679) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	18.726 (202)	-	-	33.678 (363)	-	-	-
		B	46.592 (502) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	14.176 (153)	-	-	39.302 (423)	-	-	-
		C	46.093 (496) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	16.223 (175)	-	-	41.207 (444)	-	-	-
		D	44.226 (476) 露台 Balcony : 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform : 1.500 (16)	-	-	-	15.135 (163)	-	-	30.798 (332)	-	-	-

上述所列之每個住宅物業的實用面積，以及在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一個露台、工作平台或陽台(如有的話)的樓面面積，是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

上述所列之在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：

1. 上述以平方呎表述之面積由以平方米表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並四捨五入至整數平方呎之方法計算得出，因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 發展項目的住宅物業並無陽台。
3. 發展項目的住宅樓層由2樓開始，不設4樓、13樓、14樓及24樓。

The saleable area of each residential property and the floor area of every balcony, utility platform or verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property set out in the above table are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) set out in the above table are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metre at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
3. Residential floors of the Development start from 2/F. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.